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Årdal kommune 
Kommunalt råd for menneske med nedsett 

funksjonsevne 
 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

 

Møtedato: 25.05.2022 Møtetid: Kl. 13:00 - 15:00 

    

Møtestad: Kantina Saksnr.:  

 

 

 

Følgjande medlem møtte Parti 

Heidi Mørkrid   

Patricia Seglem Lægreid   

Øystein Jarle Wangen   

Line Hillestad AP 

 

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti Følgjande varamedlem møtte Parti 

Dag Audun Strand       

Karin Moen       

 

 

 

Møteleiar: Øystein Jarle Wangen 

Frå adm. møtte: Hilmar Høl – Ordførar, Mette Hestetun Berg – Kommunalsjef 

Helse og omsorg, Geir Hansen - Økonomisjef 

Dokument utlevert i møtet: Midlertidig revidert budsjett.  

Synfaring:  

 

 

 

Underskrifter: 

 

 

___________________________   ___________________________ 

Line Hillestad (AP)     Inge Moen 
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Sakliste 
Sak nr Sakstittel Gradering 

PS-012/22 Godkjenning av innkalling, signering av møteprotokoll  

PS-013/22 Revidert budsjett 2022  

PS-014/22 Fylkessamling for kommunale råd for menneske med 

nedsett funksjonsevne 

 

PS-015/22 Høyring: forskrift om godtgjersle og permisjonar til 

folkevalde i Årdal kommune 

 

PS-016/22 Ymse  
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Årdal kommune 
 

Sakspapir 
 

 

Saksnr. Utval Møtedato 

012/22 Kommunalt råd for menneske med nedsett 

funksjonsevne 

25.05.2022 

 

Sakshandsamar: Lene Risløw Arkiv:  

  

Arkivsaksnr.: 

22/602 - 1 

 

Godkjenning av innkalling, signering av møteprotokoll 
 

Innkalling til møte skal godkjennast og det skal veljast 2 personar som skal signere og 

godkjenne møteprotokoll i lag med ordførar. 

Framlegg til vedtak i møtet. 

 

25.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne  

 

Steinar Drægni (Leiar Årdal eldreråd)( ynskje velkommen. Siv Aspesete etterlyste sakspapir litt 

tidlegare. 

  

Signatur Line Hillestad (AP) og Inge Moen. 

  

 

Kområd - 012/22 Vedtak 

Line Hilllestad (AP) og Inge Moen signerar referatet. 

 Samrøystes vedteke 
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Årdal kommune 
 

Sakspapir 
 

 

Saksnr. Utval Møtedato 

013/22 Kommunalt råd for menneske med nedsett 

funksjonsevne 

25.05.2022 

 

Sakshandsamar: Lene Risløw Arkiv:  

  

Arkivsaksnr.: 

22/602 - 2 

 

Revidert budsjett 2022 
 

 

25.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne  

Geir informerar at dokumentet er ferdig behandla, men må handsamast administrativt før me 

ettersende det til råda. 

Geir fortel om kommunen underforbruk/mindreforbruk i 2021. Kan vera eit resultat av sparing eller 

høgare inntekt. 9.2 mill i "inntekt" i 2021. 

Årdal har same konjunkturane som resten av landet, men me ligg dårlegare ann i utgangpunktet og 

klarar dermed ikkje å få eit overskot. 

Auka grunnbemanning inn bl.a helse og omsorg har ikkje gitt den kostnadsreduksjonen som ein håpa 

på. Å skaffe vikarar er framleis ein dyr nødvendigheit. 

Meirkostnadar knytt mot Korona ynskjer alle kommuner bistand til å dekke. Utgifter som ingen 

kunne forutsett omfanget av i starten av covid 19. Lånedekkning før ein kan nytta inntekter på 

innbyggjarane. 

Uventa meir auken i antall innbyggjarar gjev betre inntekter. Desse intektene har kommunen 

bestemt å prioritere direkte inn i helse og omsorg - Helligdagstillegg, dyrare bemanning og... 

Geir har ingenting med seg med tanke på å diferansierer dei forskjellege områda i kommunen. Men 

Mette seie at me har høgare på utgiftene i Helse og omsorg, men me er ikkje så spesielle at me skal 

avvike så voldsomt frå samanleggbare kommunar. 

Medlemmane i rådet spurte spørsmål og Geir, Mette og Hilmar svara etter beste emne. 

 

Råda spurte spørsmål ved behov. 

      

Kområd - 013/22 Vedtak 

 Saks teke til viten  
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Årdal kommune 
 

Sakspapir 
 

 

Saksnr. Utval Møtedato 

014/22 Kommunalt råd for menneske med nedsett 

funksjonsevne 

25.05.2022 

 

Sakshandsamar: Lene Risløw Arkiv:  

  

Arkivsaksnr.: 

20/49 - 17 

 

Fylkessamling for kommunale råd for menneske med nedsett 

funksjonsevne 

6-7 oktober 
 

 

25.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne  

 

Denne samlinga er avlyst pga dårleg med påmeldingar.  

 

Ny samling i Oslo til hausten. Fleire av tema frå Skei vil bli tatt opp der og. 

 

 

Kområd - 014/22 Vedtak 

 Saka teke til viten  
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Årdal kommune 
 

Sakspapir 
 

 

Saksnr. Utval Møtedato 

015/22 Kommunalt råd for menneske med nedsett 

funksjonsevne 

25.05.2022 

020/22 Årdal eldreråd 25.05.2022 

 

Sakshandsamar: Laila Irene Røneid Arkiv:  

  

Arkivsaksnr.: 

20/159 - 7 

 

Høyring: forskrift om godtgjersle og permisjonar til folkevalde i 

Årdal kommune 
 

Laila Røneid forklarte litt rundt saka og endringane som er gjort.       

 

 

25.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne  

Råda hadde ingen kommentarar. 

 

Siv Aspesete hadde eit spørsmål om ettergodtgjersle som Laila svara på.      

 

Kområd - 015/22 Vedtak 

  Sake teke til viten. 
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Årdal kommune 
 

Sakspapir 
 

 

Saksnr. Utval Møtedato 

016/22 Kommunalt råd for menneske med nedsett 

funksjonsevne 

25.05.2022 

 

Sakshandsamar: Lene Risløw Arkiv:  

  

Arkivsaksnr.: 

22/602 - 3 

 

Ymse 
 

 

25.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne  

Rullatorløpet: 21. juni. Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne ynskjer å hjelpe til. 

 

Mette informerar:  

Teamdag saman med Husbanken - 9. juni (frukostmøte). Råda vert invitert. Kort varsel pga det er 

Husbanken. Dialogkafe etterpå. 

 

Synfaring på Tangen: Steinar gjennomgår synfaringa. Presentasjonen vert vidaresendt til Bjørn 

Indrebø etter møtet. Smuget mellom Sentert og kulturhuset er det uframkommeleg for 

rullestol/rullatorbrukarar. Lysgravene på Gamleskulen (mot helsesenteret) bør få sikring. 

 

Steinar Drægni og Øystein Wangen har teke ein synfaring oppover Utladalen. I samråd med 

pensjonistlaget. 

Monter, byggern og ASVO har ikkje moglegheit bygge små avlastningsbenker.  

Steinar har vore i kontakt med eit norsk firma, ventar på svar. 

Steinar skal i tillegg sjekke på nytt med Bjørn Indrebø ang disponible benkar i kommunen. 

be om plasseringane frå Steinar på dei 3 benkane. 

Det jobbast med å få ein oversikt på Årdalstangen og. 

  

 

Kområd - 016/22 Vedtak 

 Saka teke til viten. 

 

 


